
ACTA REUNIÓ COMITÈ 5/3/15 

Es reuneix el Comitè de la coral a les 22.30 h, i hi assisteixen:  Cecília, Francis, 

Assumpta, Bea, Gemma, Laura, Robert, Fredi i Leo 

1 - Pren la paraula l’Assumpta per comentar els següents temes: 

1.1 Possible participació al concurs Via Cantorum:  S’acorda contactar via e-

mail, atès que la pàgina web encara no està disponible.  Demanarem quines 

son les tres peces obligatòries i si ens les poden enviar com més aviat millor. 

També quins son els suggeriments de l’organització pel que fa al repertori.   La 

nostra proposta de data per participar al concurs serà el cap de setmana del 12 

d’octubre (son tres dies de festa).  Us mantindrem informats de les notícies que 

anem rebent sobre aquest tema. 

1.2 També ens comenta la possibilitat, de cara a l’any vinent, de passar un cap 

de setmana a Poblet, aprofitant una oferta d’allotjament a molt bon preu.  Es 

podria fer coincidir amb la calçotada i mirar de fer un concert al monestir. 

1.3 La Bea ens confirma que s’ha liquidat la quota pendent de la FCEC, del 

2014, que per un error s’havia carregat a un compte antic sense saldo.  Ara ja 

estem al dia de pagaments. 

1.4 S’acorda fer targetes noves de la coral, incorporant els canvis i nova 

informació.   

1.5 Per suggeriment de la Cecília i també d’altres membres del Comitè, entre 

tots fem alguns canvis en el tex del cartell de captació de nous cantaires que ja 

està penjat tant a la web com a Facebook i Twitter. 

1.6 L’Assumpta també proposa, parlar amb diferents escoles per si volen enviar 

alumnes a cantar a la coral (com ha fet l’Ainara).  El tema és complex i es 

decideix estudiar-lo més endavant. 

1.7 Cerca de concerts:  s’acorda fer una carta tipus per als Centres Cívics, 

oferint-nos per cantar en els seus cicles musicals.  Igualment es contactarà 

amb el Museu de les Cultures per oferir el nostre programa de música 

Mexicana. 

 

2- Programes de les actuacions d’aquest curs: 

2.1 Concert Pere Pruna:  La Cecília confirma que cantarem Vivaldi i Pergolesi.  

Ja tenim el pianista que ens acompanyarà i el Robert farà de tenor solista.  Ara 

falta trobar la resta de solistes, que potser seran altres membres de la coral.  Ja 

ens ho confirmarà la Cecília al proper assaig 

 



2.2  Missa Pasqua La Pau:  Per la missa del dia 19 d’abril, la Cecília proposa 

fer el Cantique de Jean Racine i l’Ave Verum de Saint-Saëns. Hi ha un parell de 

peces més que ha d’acabar de decidir.  Així que ho tingui ens ho farà saber.   

2.3 Concert fi de curs:  Pel concert de fi de curs hem contactat amb el Centre 

CentreTeresa Pàmies i ens han confirmat que compten amb nosaltres.  La data 

que ens proposen és el 18 de juny (aquest any els concerts els fan els dijous).  

El programa que proposa la Cecília és el mateix que pel Pere Pruna però 

afegint-hi el programa religiós que prepararem pel concurs. 

 

3- L’Assumpta proposa que el Comitè es reuneixi cada tres mesos (el primer 

dijous de cada trimestre) per fer seguiment dels temes i propostes de la reunió 

anterior i comentar les novetats que puguin sorgir. Després de cada reunió 

s’enviarà l’acta a tota la coral i es comentarà al següent assaig. 

 

4- Estat de Comptes:  La Bea comenta que el saldo de la coral es manté força 

equilibrat.  No hi ha massa ingressos però tampoc massa despeses.  En 

general la gent està bastant al dia de pagaments.  Es comenta que convindria 

fer alguna cerimònia o casament per recollir diners.  A banda de penjar cartells 

a diferents parròquies, esperem que a través de Facebook i Twitter pugui sortir 

alguna cosa. 

 

5- Finalment, s’acorda la creació d’unes Comissions de treball que 

s’encarregaran de diferents temes de la coral.  Per una banda, hi ha la 

Comissió de Promoció i Comunicació, integrada pels següents membres: en 

Gerard que portarà la pàgina web de la coral, la Laura que serà la responsable 

del Facebook i en Rober que s’encarregarà del Twiter.   

Al mateix temps, es crea la Comissió Econòmica i Jurídica, integrada per 

l’Assumpta, la Bea, el Fredi i el Francis, que s’ocuparà de demanar 

assessorament a la FCEC sobre la nova fiscalitat de les associacions, per 

evitar incórrer en alguna il·legalitat a nivell comptable.  També farà una revisió 

dels estatuts i del reglament intern per posar-los al dia abans de la seva 

publicació definitiva a la web. 

 

I sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a les 00.25 h 

 


